FHC- 50SA / FHC- 82SA FHC-110SA / FHC-150SA / FHC-170SA

SEMI-AUTOMATIC SINGLE-END CHAMFERING MACHINE FOR PIPE

- 人工進料、自動夾持、自動進退刀、速度快,增加產量。
- Manual material loading and automatic cutter feeding / retracting provides high operational speed and greatly increase productivity.
- 半自動機型有二階段速度:第一階段為快速度節省工作 時間,第二階段可調整切削倒角速度以完成加工且平滑 的完工表現。
- The semi-automatic model has 2-step feed speed. The first step feed is high speed, then the second step feed speed is adjustable to produce clean and smooth cutting results.
- 更換不同尺寸工件,只需做簡單的刀盤及更換夾模調整。
- Changing sizes of cut are conveniently made by simply adjusting and changing cutterhead and clamp.



安全護蓋

Fully Enclosed Splash Guard

- 50SA、82SA使用皮帶輸變換轉速做不同金屬材料倒 角,增加刀具素命。
- Speed change on model 50SA · 82SA is made through pulley for chamfering various materials of workpieces ensuring long service life of cutter.
 - 110SA、150SA使用馬達變極轉換不同速度做不同金屬材料倒角,增加刀具壽命。
 - Models 110SA and 150SA employ-change motor to change speed for chamfering various materials of workpiece, ensuring long service life of cutter.





